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ACTIVITATS TÈCNIQUES 
 
 
1.  SERVEIS ALS COL·LEGIATS 
 
El nombre de visats realitzats durant el 2011 va ser de 707, que representa una disminució del 
30,69% respecte de l’any passat (1.020 visats). Pel que fa als ingressos per visats, un cop 
descomptades les devolucions per la bonificació de l’assegurança de responsabilitat civil i las 
bonificacions per conveni, van assolir la xifra de 89.772,94 euros, la qual cosa representa un descens 
del 58,50% respecte dels ingressos del 2010, que van ser de 216.316,97 euros. Es manté la pauta 
que es va iniciar a finals del 2009 amb un descens del 3.2%, seguida pel 2010 amb un descens del 
40,46%. En conseqüència els ingressos per visat des del 2010 han patit una davallada del 75,3%. 
 

Atès la davallada dels ingressos, va ser necessari acomiadar un altre treballador més. Al 2010 es va 
acomiadar a la Sra. Principal i al 2011 a la Sra. Maymó, conseqüentment el personal s’ha reduït en un 
40% (de 5 treballadors a principi del 2010 a 3 treballadors a finals del 2011). 
 

El nombre d’ofertes de feina rebudes va ser de 43 durant el 2011, el que implica un descens del 37% 
respecte de les 69 de l’any passat. En conseqüència, es manté la pauta iniciada durant el 2008 de 
disminució del nombre d’ofertes de feina, símptoma inequívoc de la crisi econòmica del sector.  
 

Pel que fa al moviment de col·legiats durant el 2011, es van tramitar 82 altes (2 d’elles eren un 
reingrés i 3 canvis de zona) i 20 baixes (2 per defunció, 15 per no exercir la professió i 3 per canvi de 
zona) el resultat final amb data 31/12/11 va ser d’un total de 1.543 col·legiats, un 4,02 % més que 
l’any passat (1.481 col·legiats). 
 

Quant als precol·legiats, cal remarcar que durant el 2011 es van tramitar 17 altes i que, un cop es van 
donar de baixa els precol·legiats que no van actualitzar la seva situació amb l’aportació de la 
renovació de la matrícula, el nombre de precol·legiats amb data 31/12/11 va ser de 18. 
 

Pel que fa a la comunicació Col·legi – col·legiats, s’han editat 2 números de la revista “Enllaç” en 
format digital i 29 butlletins on line i newsletters durant el 2011. Tot això sense comptar els diferents 
correus electrònics que informaven de l’organització de diferents actes o notícies.  
 

En relació al capítol de la formació continuada, durant el 2011 es van organitzar els cursos següents: 
 

 Jornada d’Aigua "Noves tecnologies en el tractament de les aigües destinades al 
consum humà" organitzada per l’Associació d’Amics de l’Aigua a la seu del nostre 
col·legi. (16/02/11) 

 Jornada Sistemes drenatge ACO. (10/03/11) 

 Conferència “La repercussió de la futura llei de Serveis Professionals en els col·legis 
professionals i col·legiats – La passarel·la al Grau – L’enginyer tècnic a l’Espai 
Europeu”. (13/04/11)  

 Curs de Projecte d’estacions de bombejament d’abastament i sanejament. (del 04/04/11 
al 02/05/11) 

 Curs gvSIG. (14/06/11 i 17/06/11)  

 Jornada tècnica Explotació d’infraestructures urbanes d’abastament, sanejament i 
drenatge urbà amb GvSIG en combinació amb EPANET i SWMM. (28/04/11) 

 Jornada informativa sobre les diferents possibilitats d’obtenir el grau d’enginyeria civil: 
UCAM, UEM, UPC. (13/09/11) 

 1ª Jornada enginyeria municipal. (21/10/11) 

 Cessió de les instal·lacions pròpies i externes per a la impartició de les classes i 
exàmens de la UCAM i la UEM.  

 Jornada de reparació d’elements de formigó, BASF. (30/11/11) 

 Jornada sobre les Perspectives de l’Enginyeria Civil per al 2012. El CETOP davant de la 
internacionalització. (20/12/11) 

 Curs de senyalització i barreres de seguretat. Senyalització d’orientació, codi, obres i 
marques vials. Sistemes de contenció de vehicles per al personal de la Diputació de 
Tarragona. 

 Curs de Sistemes de seguretat i salut aplicables a les obres de carreteres per al 
personal de la Diputació de Tarragona. 

 Curs de Control de qualitat i assaigs a les obres de carreteres per al personal de la 
Diputació de Tarragona. 

 

Finalment i durant tot l’any 2011, des del CETOP es va dur a terme tota la tasca que va implicar 
la implantació de la nova plataforma de visats per a tota Espanya. 
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Galeria fotogràfica dels diferents cursos i jornades 
 
 

 
 

Conferència “La repercussió de la futura llei de 
Serveis Professionals en els col·legis professionals i 

col·legiats” 

Va ser impartida pel nostre president Sr. Gonzalo Meneses 
(que va participar com a president de l´INITE) i pel Sr. Juan 

de Dios Alférez, president de la UAITIE, i ha estat 
organitzada per tots els col·legis de l’enginyeria tècnica. Es 

considera com el primer acte organitzat per la Mesa de 
l’Enginyeria Tècnica Catalana. 

 
 

 
 

Jornada informativa sobre les diferents possibilitats 
d’obtenir el grau d’enginyeria civil: UCAM, UEM, 

UPC. 

 
 

Curs de Projecte d’estacions de bombejament 
d’abastament i sanejament 

 
 

 
 

Jornada tècnica Explotació d’infraestructures urbanes 
d’abastament, sanejament i drenatge urbà amb GvSIG 

en combinació amb EPANET i SWMM. 
 

 
 

 
 

Jornada sobre les Perspectives de l’Enginyeria Civil per al 2012. El CETOP davant de la internacionalització, 
organitzada per la Comissió d’Internacionalització del CETOP 
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2.  ACTES DE GOVERN COL·LEGIAL 
 
Durant el 2011 es van celebrar 5 sessions de Junta de Govern (09/02/11, 27/04/11, 29/06/11, 
25/10/11 i 19/12/11), l’Assemblea General Ordinària del CETOP (23/03/11) i les reunions de les 
diferents comissions implantades pel Col·legi, entre les quals cal destacar la Comissió de Seg. i Salut 
per la seva tasca d’assessorament als col·legiats; la Comissió de Formació per la preparació de 
cursos; la Comissió de Mobilitat, la Comissió professional i la nova Comissió d’Internacionalització 
creada durant el 2011.  
 
Durant l’Assemblea es van lliurar les insígnies de la professió als col·legiats Jaume Cabrera Pérez, 
Javier García Gran i Engelberto Lillo Ruiz per portar més de 25 anys exercint-la.  
 

                              
 
A nivell estatal, el degà Ricardo Rodríguez Alonso va assistir a les reunions del Consell que es van 
celebrar a Madrid (26/02/11 i 18/06/11) i a diverses reunions de la Comissió de reestructuració del 
CITOP (30/07/11, 20/08/11, 22/10/11 i 11/11/11).  
 
També es van fer un seguit de reunions per aconseguir una pòlissa de responsabilitat civil que donés 
més bons serveis als col·legiats. Per aquest motiu, el delegat de Barcelona i la directora van assistir a 
la jornada “La responsabilitat dels professionals de l’enginyeria” organitzada per l’Institut d’Estudis de 
la Seguretat (19/04/11), i diversos membres de la Junta del CETOP y la directora es van reunir amb el 
Sr. Echevarria de la Mútua d’Enginyers (11/05/11), amb la companyia MARSH de la mútua del 
Col·legi d’Enginyers Tec. Industrials (14/06/11) i amb el Sr. Manel Gilabert de Broker BCN (21/06/11 i 
06/09/11). Un cop estudiades les propostes es van mantenir reunions i videoconferències amb el 
tresorer i altres membres del Consell (07/09/11 i 21/12/11). 
 
 
3.  RELACIONS INSTITUCIONALS 
 
Durant el 2011, com a continuació de la tasca iniciada en anys anteriors, es va assistir a les reunions 
organitzades per diverses entitats a les quals pertany el Col·legi com a membre o hi està adherit. 
 
 
Reunions relacionades amb l’organització de la Fira Construmat 
 

El degà va assistir al dinar - col·loqui organitzat per la 
Fira (31/03/11) i la directora a la reunió del Comitè 
organitzador de Construmat (14/04/11). El dia 13 de 
maig es va presentar el “Manifest de Construmat en 
defensa del sector de l’edificació i l’obra civil” al qual 
estava adherit el nostre col·legi.  
 
El 16 de maig la Fira va ser inaugurada pel president de 
la Generalitat, Sr. Artur Mas, que va estar acompanyat, 
entre d’altres autoritats, per Beatriz Corredor, secretària 
d’Estat d’Habitatge; Núria Marín, alcaldessa de 
l’Hospitalet de Llobregat; Lluís Recoder, conseller de 
Territori i Sostenibilitat de la Generalitat, i Josep 
Miarnau, president de Construmat.  
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Durant el seu recorregut pels diversos estands de la 
Fira el president i la resta dels membres de la comitiva 
van visitar el nostre estand, on van ser rebuts pel nostre 
degà, Ricardo Rodríguez; el vicedegà, Francisco Javier 
Navarro; el secretari, David Aguilar; i la directora del 
Col·legi, Eva Fernández de Sevilla. 
 

 
 
 
 
La Fira es va clausurar el 21 de maig i durant la seva 
celebració el CETOP va ser convidat a participar al 
primer fòrum hispanobrasiler de la construcció (17 i 18 
de maig) i van assistir-hi en representació del CETOP 
els col·legiats Srs. Xavier Torret i Jordi Mas, i la 
directora. 
 

Finalment el dia 19 de maig el vicedegà 1r, Javier Navarro,va assistir a l’Acte de lliurament del Premis 
Construmat 2011.  
 
 
Reunions relacionades amb l’organització del Congrés d’Enginyeria Municipal i de la Fira 
Municipàlia 
 
Durant el 2011 van continuar les reunions entre el degà, el 
vicedegà 1r i els Srs. Ramon Arandes, Xavier Latorre i Angel 
Sánchez per organitzar els continguts temàtics del Congrés, així 
com les reunions amb el degà, el tresorer i el Sr. Isidre 
Rodríguez de l’empresa GECAP per gestionar el patrocini de 
l’acte (24/01/11, 06/04/11, 25/05/11, 01/06/11, 05/07/11, 
22/09/11) 
 

 
També el degà acompanyat pel delegat de Lleida i el Sr. Isidre 
Rodríguez de GECAP es va reunir amb el 2º tinent alcalde Sr. 
Josep Presseguer i amb el Sr. Gerard Breton secretari Alcalde 
de Lleida i amb el  Patronat de Promoció Econòmica de la 
Diputació de Lleida y la Fira de Lleida per parlar del Congrés 
d’Enginyeria Municipal. (11/01/11, 23/02/11). 
 
 
 
 

El 18 d’octubre la Fira Municipalia va ser inaugurada pel 
president de la Diputació de Barcelona, Salvador Esteve, el 
president de la Diputació de Lleida, Joan Reñé, i l’alcalde de 
Lleida, Angel Ros. Durant el seu recorregut pels diversos 
estands de la Fira el president i la resta dels membres de la 
comitiva van visitar el nostre estand, on van ser rebuts pel nostre 
degà, el vicedegà 2n, el secretari, el delegat de Lleida i la 
directora del Col·legi. 

 
 
 
 
Finalment, i atès que no es va assolir el finançament necessari, 
no es va organitzar el Congrés i en el seu lloc es va organitzar la 
1a Jornada de l’Enginyeria Municipal a Lleida dins del marc de la 
Fira Municipalia (21/10/11). 
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Dinars de treball amb els degans 
 
El degà va assistir als dinars de treball amb 
els degans dels col·legis d’Enginyers 
Industrials, Enginyers Tècnics Industrials, 
Arquitectes, Arquitectes Tècnics, Enginyers 
Agrònoms, Enginyers Agrícoles i Enginyers de 
Camins, Canals i Ports, per parlar de la 
problemàtica dels col·legis i establir sinèrgies 
comunes (17/01/11, 21/02/11, 10/05/11, 
11/07/11, 19/09/11, 14/11/11) 
 
A més, tots els degans es van entrevistar amb 
la consellera de Justícia, Sra. Maria del Mar 
Blagi per parlar de la situació dels col·legis 
(11/04/11). 
 
 
Reunions de la Mesa de l’Enginyeria Tècnica Catalana 
 
El degà, acompanyat a vegades pel vicedegà 1r, el vicedegà 2n o el tresorer, va assistir a les reunions 
que es van convocar al nostre col·legi i a les seus dels altres col·legis d’Enginyeria Tècnica per 
estudiar la viabilitat de constituir una Mesa de l’Enginyeria Tècnica Catalana (02/02/11, 14/03/11, 
11/05/11, 19/07/11, 14/09/11, 12/12/11).  
 

El degà acompanyat pel delegat de Girona també va 
assistir a la reunió de la mesa de l’Enginyeria Tècnica 
de les comarques gironines (27/01/11) . 
 
El delegat de Tarragona acompanyat per representants 
d’altres col·legis de Tarragona es va entrevistar amb el 
Sr. Jordi Jané Diputat de CIU (21/01/11). 
 
Finalment, el 13/04/11 la Mesa de l’Enginyeria Tècnica 
Catalana va organitzar la Conferència “La repercussió 
de la futura llei de Serveis Professionals en els 
col·legis professionals i col·legiats” que fou impartida 
pel nostre president Sr. Gonzalo Meneses (que va 
participar com a president de l´INITE i pel Sr. Juan de 
Dios Alférez, president de la UAITIE. 

 
 
Reunions de la Taula Lletrada 
 
La directora del CETOP va assistir a les reunions de la Taula Lletrada. La Taula Lletrada és un punt 
de trobada de tots els lletrats dels diferents col·legis professionals on es debaten les lleis, resolucions 
o informes que afecten als col·legis com per exemple: 

 La resolució que fixa directrius per a la delegació de funcions de control i supervisió dels 
treballs professionals en els col·legis 

 El projecte de modificació del llibre tercer del Codi civil de Catalunya en relació amb les 
Fundacions 

 El Reial decret 1027/2011, que estableix el Marc Espanyol de Qualificacions per a l’educació 
superior.  

 L’informe de l’avantprojecte de Llei de Serveis Professionals, 
 
Així com s’informa sobre determinades actuacions de l’Autoritat Catalana de la Competència vers els 
Col·legis Professional, es debat la remissió anual als òrgans jurisdiccionals de les llistes de 
professionals per a la seva designació judicial com a pèrits, o bé es redacta un informe per presentar 
al Consell d’Estat en relació amb l’avantprojecte de Llei de serveis professionals, entre altres temes 
(26/01/11, 23/02/11, 30/03/11, 27/04/11, 29/06/11, 28/09/11, 26/10/11, 30/11/11) 
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Reunions de la Intercol·legial 
 
A la seu del Col·legi de Notaris de 
Catalunya, se celebra l’acte fundacional de 
l’Associació Intercol·legial de Col·legis 
Professionals de Catalunya. La nostra 
directora, en representació del degà, 
assisteix per signar l’ingrés del CETOP a 
l’Associació (28/04/11). 
 
El tresorer assisteix a la 1a reunió de la Comissió Sectorial de l’Enginyeria, Arquitectura i Tècnica de 
la Intercol·legial de Col·legis Professionals de Catalunya a la seu del Col·legi d’Aparelladors 
(26/10/11). 
 
La directora assisteix a la Comissió sectorial de gerents de col·legis professionals de la Intercol·legial 
de Col·legis (11/11/11). 
 
El tresorer assisteix a l’Assemblea General Ordinària de l’Associació Intercol·legial de Col·legis 
Professionals de Catalunya (13/12/11). 
 
 
Comissió d’Internacionalització 
 
Durant el 2011 es va crear la Comissió d’Internacionalització amb l’objectiu de facilitar la 
internacionalització dels enginyers tècnics d’obres públiques. L’embrió d’aquesta comissió va néixer 
quan el CETOP va participar al primer fòrum hispanobrasiler de la construcció durant la Fira 
CONSTRUMAT i va anar creixent a mesura que es van fer tot un seguit de reunions i actuacions tan 
externes com internes.  
 
Reunions de la Junta amb els col·legiats Sr. Xavier Torret i David Blázquez per preparar la constitució 
de la Comissió d’Internacionalització i la tasca que cal desenvolupar (01/06/11, 28/06/11, 26/07/11 i 
25/10/11).  
 
El col·legiat Sr. Xavier Torret i la directora del CETOP es van reunir, a la seu del Col·legi 
d’Aparelladors, amb la Sra. Line Lagacé, vicepresidenta de l’organització Quebec Internacional, 
organisme de desenvolupament econòmic del Quebec, que va venir a estudiar les possibilitats de 
seleccionar personal per a empreses quebequeses mitjançant el Servei d’Ocupació de Catalunya 
(26/05/11). 
 
El secretari de la Junta i la directora van assistir a la Festa Nacional del Quebec (22/06/11). 
 
El degà, acompanyat pel col·legiat Sr. Xavier Torret, va assistir a la jornada de la internacionalització 
del sector de la Construcció, organitzada per Marsh (29/06/11). 
 
El secretari de la Junta, acompanyat pel col·legiat Sr. Xavier Torret i la directora, es va reunir amb la 
Sra. Maria Ivonete Souza, advocada brasilera per parlar de possibles col·laboracions (19/07/11, 
20/09/11 i 29/09/11). 
 

El degà, acompanyat pel col·legiat Sr. Xavier Torret, 
es va reunir amb representants de la Cambra de 
Comerç de Terrassa per parlar del tema de la 
Internacionalització (04/10/11). 
 
El degà, acompanyat pel vicedegà 2n, la directora i 
els col·legiats Srs. Xavier Torret i David Blázquez, 
va assistir a la conferència Pla Nord i Oportunitats 
d’Inversió al Quebec (10/10/11). 
 
La directora amb el col·legiat Sr. David Blázquez es 
va reunir amb representants d’ACC10 per parlar del 
tema de la internacionalització (08/11/11). 
 

La comissió d’Internacionalització va fer una videoconferència amb el col·legiat Sr. Rafael Rubio per 
parlar de la internacionalització dels ETOPs al Quebec (10/11/11). 
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Els col·legiats Srs. Xavier Torret i David Blázquez, i la directora es van reunir amb la Sra. Esther 
Estany del SOC per preparar el viatge a Quebec (17/11/11). 
 
Reunió de la Comissió Internacional per ultimar els preparatius de la missió al Quebec (17/11/11). 
 
El Sr. Xavier Torret en representació del CETOP va viatjar al Quebec per organitzar la prova pilot de 
reclutament d’etops (del 21 al 27 de novembre). 
 
Reunió de la Comissió Internacional amb el Sr. Jordi Castells d’ACC10 (29/11/11). 
 
Reunió de la Comissió Internacional amb la Junta per fer una valoració del viatge a Quebec del Sr. 
Xavier Torret (29/11/11). 
 
La Comissió Internacional va fer una videoconferència amb el Sr. José Cordovilla, representant de la 
Institution of Civil Engineers (UK) en Espanya (19/12/11). 
 
 
Reunions de la Comissió de Seguretat i Salut 
 
En representació del CETOP, el delegat de Barcelona va assistir a les reunions de la Comissió de 
Seguretat i Salut de la Cambra de Contractistes (28/01/11 i 25/03/11) 
 
També va assistir a la jornada sobre seguretat i salut en la construcció que va organitzar el Col·legi 
d’Arquitectes Tècnics (24/02/11) i, acompanyat per la directora del CETOP, va assistir a la jornada “La 
responsabilitat dels professionals de l’enginyeria” organitzada per l’Institut d’Estudis de la Seguretat 
(19/04/11). 
 
 
Reunions de la Comissió de Formació 
 
El secretari es va reunir amb la Sra. Imma Vidal de la Escola de Camins a la seu del Col·legi  per 
parla de la relació Escola/Empreses (12/01/11).  
 
El nostre degà i el degà del Col·legi d’Enginyers T. Industrials van fer un dinar de Treball amb el 
Rector de la UPC, Sr. Antonio Giro, per parlar dels graus i dels cursos d’adaptació (19/05/11). 
 
El degà acompanyat per membres de la Junta i de la 
Comissió de Formació es va reunir amb el Sr. Román 
García, representant de la Universitat Europea de 
Madrid, per parlar del conveni per a l’organització 
d’un curs d’adaptació al grau (20/07/11). El conveni 
es va signar el 20 d’octubre de 2011. 
 
El degà i el vicedegà 1r es van reunir amb el director 
de l’escola dels Salesians per parlar del grau 
d’enginyeria civil i del curs d’adaptació al grau 
(22/11/11). 
 
El degà i el vicedegà 2n es van reuneir amb la vicerectora de Relacions Institucionals de l’UPC per 
parlar del conveni d’Alumni (01/12/11). 
 
Els membres de la Comissió de Formació es van reunir per tractar dels temes formatius (25/01/11, 
26/04/11, 03/05/11, 06/07/11).  
 
 
Comissió de Mobilitat 
 
Els membres de la Comissió de Mobilitat es van reunir per tractar els temes de la mobilitat (03/02/11, 
17/03/11, 19/10/11). 
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Altres activitats realitzades pels membres de la Junta de Govern 
 

 El degà va assistir a la Conferencia del Sr. Hereu “Per superar la crisi, la millor Barcelona” 
(17/01/11). 

 El degà va assistir al Lliurament de Premis de l’Aigua 2011, organitzats per l’Associació 
d’Amics de l’Aigua (21/03/11). 

 Reunió de membres de la Junta amb el Sr. Jordi Echevarria de la Mútua d’Enginyers per 
parlar de l’assegurança de RC (11/05/11). 

 Reunió de membres de la Junta amb Marsch la mútua del Col·legi d’Enginyers T. Industrials 
per parlar de la pòlissa de Responsabilitat Civil (14/06/11). 

 Reunió de la Junta amb el Sr. Manel Gilabert de Broker BCN per parlar de la pòlissa de 
Responsabilitat Civil (21/06/11). 

 Reunió de la Junta per parlar de la pòlissa de Responsabilitat Civil (06/09/11) 

 Reunió de la Junta amb membres del Consell per parlar de la pòlissa de Responsabilitat Civil 
(07/09/11). 

 El degà, acompanyat pel delegat de Barcelona, va assistir conjuntament amb els degans dels 
altres col·legis professionals a l’ofrena al monument d’en Rafael Casanovas per commemorar 
la Diada Nacional (11/09/11). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Reunió de la Junta amb el Sr. Jordi Marti, gerent del Col·legi d’Agents Comercials, per parlar 
del conveni de col·laboració (27/09/11) 

 El degà, acompanyat pel delegat de Barcelona, es va entrevistar amb el conseller de Territori i 
Sostenibilitat, Sr. Recoder per parlar de diversos temes que afecten al Col·legi (07/10/11). 

 El degà va assistir a la conferencia de Duran i Lleida “Catalunya oberta al món” organitzada 
com a commemoració dels 125 anys de la Cambra de Comerç (10/10/11). 

 El tresorer va assistir al lliurament dels 
Premis BASF (27/10/11). 

 El degà va signar el conveni de 
col·laboració amb l’empresa BASF, 
representada pel Sr. Eduardo Brandao 
(28/10/11). 

 El degà es va reunir amb el director 
d’explotació d’autopistes per parlar del curs 
COEX (15/11/11). 

 El degà es va reunir amb el degà del 
Col·legi d’Enginyers Tècnics de Mines per 
parlar de sinergies conjuntes (16/11/11) 

 Reunió de la comissió CETOP/CITOP 
(23/11/11). 
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 El degà i el delegat de Barcelona van assistir al “Dinar de la Construcció” organitzat pel 
Col·legi d’Aparelladors, el ponent és el conseller Sr. Recoder (15/12/11). 

 El degà, el tresorer i el delegat de Barcelona van fer una videoconferència amb el Sr. Ernesto 
Dominguez, tresorer del Consell, l’assessoria jurídica i personal administratiu del Consell per 
parlar sobre la pòlissa d’assegurança de responsabilitat civil (21/12/12).  

 Com a representant del col·legi, el Sr. Julio López va assistir a les diferents reunions del Grup 
de Treball GT32 de la Comissió de Trànsit i Seguretat Viària (16/03/11, 18/05/11, 13/07/11, 
04/10/11 i 13/12/11). 

 
 
Altres activitats realitzades per la direcció administrativa del CETOP 
 

 La directora es va reunir amb els representants de diferents entitats o empreses per parlar de 
la possibilitat de signar convenis comercials o bé per renovar-los: amb el Sr. Xavier Amate de 
la Caixa d’Enginyers, (03/02/11), amb el director comercial de ABBA Hotels (04/02/11), amb la 
gestora d’empreses de Catalunya Caixa, (11/02/11), amb el director de New Horitzon per 
organitzar cursos informàtics per als Etops, (15/02/11), amb comercials de Jazztel i Orange 
per estudiar pressupostos de telefonia, (16/02/11), amb el gerent del Col·legi d’Agents 
Comercials per parlar de la signatura d’un conveni entre ambdues institucions, (20/06/11), 
amb la Sra. Natalia Laso de l’Escola d’Idiomes Moderns de la UB per parlar d’un conveni de 
formació per impartir classes d’idiomes als col·legiats (22/09/11), amb el Sr. David Menini de 
l’empresa ARE per parlar de les bonificacions de la Tripartita, (07/10/11). 

 La directora va assistir a diverses jornades o reunions en representació del Col·legi: jornada 
de protecció de dades, (02/06/11), jornada sobre comunicació 2.0 a les organitzacions 
(03/06/11), jornada sobre el pla de comunicació de les organitzacions, (09/06/11), reunions de 
gerents de col·legis professionals (15/07/11 i 07/10/11), acompanyada pel secretari de la 
Junta es va reunir amb una consultoria del Col·legi de Camins que prepara un pla de vialitat 
per al seu Col·legi, (21/09/11) i, finalment, acompanyada pel degà va assistir a la Demo 
d’Anticipa que permet gestionar les habilitats personals per incorporar/les a les organitzacions 
(30/09/11). 

 
 

ALTRES ACTIVITATS COL·LEGIALS 
 
Durant el 2011 es va celebrar a Lleida, el tradicional Sopar commemoratiu de Sto. Domingo de la 
Calzada (03/06/11) i la trobada nadalenca (20/12/11). Per motius pressupostaris i per l’escassa 
participació de l’any passat, enguany no es va organitzar el Concurs de Fotografia “Delfín Fernández 
de Sevilla Torrijos”. 
 
 

COMPOSICIÓ DE LA JUNTA DE GOVERN 
 
A 31 de desembre de 2011 la Junta de Govern està constituïda pels membres següents: 
 

 Degà: Ricardo Gabriel Rodríguez Alonso 
 Vicedegà 1r: Francisco Javier Navarro Rodríguez 
 Vicedegà 2n: Raúl Alba Molina 
 Tresorer: Juan Carlos Forcen Isla 
 Secretari: David Aguilar Pardo 
 Delegat de Barcelona: Xavier Font i Mach 
 Delegat de Tarragona: Juan Manuel Sánchez Ramírez 
 Delegat de Lleida: Josep Ramón Campanera i Alcazar 
 Delegat de Girona: Celestino Revilla Revilla 

 
 Vicedegana suplent: Eva Moreno Borlansa 
 Tresorera suplent: M. Luz Píriz de la Iglesia 
 Secretària suplent: Betina Verger Igorra 
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Y desenvolupa la seva tasca estructurada en les àrees i comissions següents: 
 
Comissió de Visats 
- Ricardo G. Rodríguez Alonso. 
- Francisco Javier Navarro Rodríguez. 
- Juan Carlos Forcen Isla 
- David Aguilar Pardo 
 
 
Comissió de Mobilitat 
- J.M. Sánchez Ramírez  coordinador 
- M. Angeles Urrutia Fernandez 
- Betina Verger Igorra  
- Raul Millan Domingo 
- Dolores Perez Gomez 
- Francesc Xandri González 
 
 
Comissió de Formació 
- Raul Alba Molina  coordinador 
- David Aguilar Pardo 
- Teresa Mª Cano Rodriguez 
- Eva Moreno Borlansa 
- Miguel Ángel Gago Lara 
 
 
Comissió de Seguretat I Salut 
- Xavier Font i Mach coordinador 
- Mª Luz Piriz De La Iglesia 
- Santiago Cardona Batet 
- Angel Vicente Pérez 
 
 
Àrea de Publicacions  
- Ricardo Rodríguez Alonso 
- Raul Alba Molina – Revista 
- Juan Carlos Forcen Isla – Web 

Comissió d’Internacionalització 
Raul Alba Molina  
David Aguilar Pardo 
Xavier Torret Requena 
David Blázquez Aguirre 
 
 
Comissió Congrés Enginyeria Municipal 
- Ricardo Rodríguez Alonso 
- J. Ramon Campanera i Alcazar  
- Fco. Javier Navarro Rodríguez 
- Raul Alba Molina 
- Juan Carlos Forcen Isla  
- David Aguilar Pardo 
 
 
Comissió Professionals Liberals 
- Xavier Font i Mach  coordinador 
- Marc Guillen Casal  
- Xavier Torret Requena  
- David Blázquez Aguirre 
- Orlando R. Vazquez Güell 
 
 
Comissió del Cicle de l’Aigua i Medi Ambient 
- David Aguilar Pardo coordinador 
- Juan M. Sánchez Ramírez  
- Eva Moreno Borlansa 
- Margarita Manzano Serra  
- J. David Rodríguez Pérez 
 
 
 
 

 
 
 
Y té representants a les institucions següents: 
 

 Sr. Xavier Font: Comissió de Seguretat i Salut de la Cambra de Contractistes d’Obres de 
Catalunya i Comissió de Construcció de la Cambra de Comerç de Barcelona 

 Sr. Raul Millan: Consell de la Mobilitat de l’Autoritat del Transport Metropolità 

 Grup de treball GT-32 de Senyalització Viària del Servei Català de Trànsit 

 Sr. Francesc Xandri: Agenda 21, Pla d’Acció 

 Patronat de l’IteC 

 Comitè organitzador de Construmat 

 Intercol·legial de Col·legis 


